
Gliwice  09.06.2024 r.  
  
                                                                             Sz. P. 
 
                                                                             Katarzyna Kuczyńska – Budka  
                                                                             Prezydentka Miasta Gliwice 
 
 Do Wydziału UK. 
 
Pani Prezydentko. 
 
W piśmie z dnia 10.09.2023 r. wspomniałem prezydentowi o programie 
„Rozświetlamy Polskę”. 
W odpowiedzi z dnia 05.10.2023 r. napisano, że złożono wniosek o 
dofinansowanie. 
Proszę o udzielenie odpowiedzi: 
- czy miasto otrzymało dofinansowanie? 
- jeżeli tak to jaka kwotę otrzymało? 
- jaki wkład miasta? 
- czy zrealizowano zadania programu? 
- ile opraw wymieniono i gdzie? 
 
 
 
 
 
                                                                          Jan Pająk 
                                                                          Radny Rady Miasta Gliwice 
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